

國立臺灣師範大學東亞學系【學士班】

2026 年國際學生春季班視訊口試公告

Interview Information for Video Interview, 2026 Spring Term
Department of East Asian Studies, National Taiwan Normal University

◆口試日期/ Date: 2026/10/02 (Thurs.)

口試時間表：如以下所列。※皆為台北時間。Arranged in Taiwan time (GMT +8)

The schedule for video interview: as listed below.

【中文口試】Video interview is conducted in Chinese.

*口試時間 Interview Time	線上預備時間 On-line Time	申請學制 Program/ Degree	考生姓名 Name
16:30-16:42	16:20	學士班 B.A. Program	2148302006 阮氏清 (NGUYEN THI THANH)
16:42-16:54			2148302007 黃巧雲 (SRI NINGSIH WOSONO)
16:54~17:00 中場休息 / Break Time			
17:00-17:15	16:50	碩士班 M.A. Program	7148302001 李真玉 (MOE MOE AYE)
17:15-17:30			7148302003 阮氏鳳 (NGUYEN THI PHUONG)

【視訊口試 Video Interview】

1. 視訊口試為中文口試，以 Google meet 視訊進行，敬請 務必事先申請 G-mail 帳號。(視訊連結另行電郵通知)

Video interview is via Google meet and conducted in Chinese.

Please apply G-mail account prior to the interview. (The video conference link will be sent via email.)

2. 為確認考生身分，視訊口試時請備妥護照或身分證件。

For personal identity confirmation, please prepare your passport or other ID card.

3. 請務必於口試前先與本系測試連線，開放測試時間如下：

Be sure to check the connection with us prior to the interview.

Following are the schedule for checking connection:

(1) 2025.09.30 (二) 下午 15 : 00~下午 15 : 30

(from 15:00 pm to 15:30 pm, Tuesday, September 30th, 2025)

※以上時間皆為台灣台北時間。Arranged in Taiwan time (GMT +8)

◆世界時區查詢：<https://time.artjoey.com/taiwan.htm>

★為使連線測試與視訊口試順利進行，請使用桌上型電腦（PC）、筆記型電腦（Notebook），或是平板電腦（Tablet）與本系進行視訊，並且請待在室內且確定您的網路連線穩定。

★Please note that when checking skype connection and participating in interview, we highly recommend you to use PC, notebook, or tablet, and stay inside with stable internet connection.

國立臺灣師範大學東亞學系 敬上 2025.09.26